
خرده خبر

استارت والیبال برای آسیا
مسابقات قهرمانی والیبال زنان آسیا، شهریورماه سه 
روز زودتر در تایلند شروع می شود. قرار بود بیست  و 
دومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی زنان آسیا 11 
شهریور با حضور 14 تیم در تایلند شروع  شود که با 
موافقت کنفدراسیون آسیا، تیم ها سه روز زودتر یعنی 

8 شهریورماه به مصاف هم می روند.
تیم ملی والیبال ایران در دور مقدماتی قهرمانی 
b با ژاپن و هند رقابت می کند. این  آسیا در گروه 
تیم هفته پیش با پنجمی از چلنجرکاپ برگشت. 
فاطمه رشیدی سرمربی تیم ملی برای اینکه فرصت 
به بازیکنان جوان بدهد، در اردوی سه روزه انتخابی، 
بازیکنان جدید را محک می زند و بعد اردوی جدی 

تیمش را شروع می کند.
 

حدادی و خدمتی کاندیدا شدند
برای  ایران  از  خدمتی  نجمه  و  حدادی  احسان 
المپیک  شورای  ورزشکاران  کمیسیون  انتخابات 

آسیا معرفی شدند.
ن  کمیسیو سخنگوی  ن  یا ر ا بید محمد  گفته  به 
ورزشکاران کمیته ملی المپیک در جلسه کمیسیون 
ورزشکاران، احسان حدادی و نجمه خدمتی برای 
 OCA شرکت در انتخابات کمیسیون ورزشکاران 
شدند.  معرفی  المپیک  ملی  کمیته  به  و  انتخاب 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران شورای المپیک آسیا 
همزمان با بازی های آسیایی هانگژو برگزار می شود.

رضایت تفتیان از نایب قهرمانی
100 متر ایران در تور جهانی  حسن تفتیان دونده 
تروی فرانسه نایب قهرمان شد. او بعد از قهرمانی 
با  فرانسه  سرژی  شهر  جهانی  تور  در  پیش  هفته 
رکورد 10 ثانیه و 5 صدم ثانیه، دیروز نایب قهرمان 
شد. او که تا قبل از قهرمانی آسیای تایلند و برای 
آمادگی بیشتر در تور دیگر جهانی اروپا کنار سرعتی ها 
می دود تا در شرایط مسابقه قرار بگیرد، این بار به 
میزبانی شهر تروی و با رکورد 10 ثانیه و 21 صدم ثانیه 
دوم شد. ابراهیما کامارا و جیک پنی قهرمان و سوم 

مسابقه شدند.

محرومیت 18 ماهه صمصامی
مهرداد صمصامی ملی پوش شاملی کازرون با رأی 
کمیته انضباطی فدراسیون هندبال 18 ماه محروم 
شد. کمیته انضباطی فدراسیون هندبال یک ماه بعد 
از بازی جنجالی فینال لیگ برتر، با بررسی وضعیت 
خاطیان  برای  را  نقدی  جریمه  و  محرومیت  رأی 
صادر کرد که مهرداد صمصامی بازیکن ملی پوش 
تیم شاملی کازرون به دلیل رفتار خارج از شئونات 
ورزشی و فحاشی و توهین به داور و به خاطر سابقه 
قبلی به ۱۸ ماه محرومیت و پرداخت معادل ۱۰ درصد 
از مبلغ کل قرارداد فصل قبل محکوم شد. تیم شهید 
شاملی هم به خاطرخسارات وارده به فدراسیون ۵۰ 
میلیون جریمه نقدی شد. تیم سپاهان اصفهان هم 
به دلیل توهین تماشاگرانش به تماشاگران حریف و 
درگیری فیزیکی به ۴۰ میلیون تومان جریمه نقدی 
محکوم شد. بهرام رستمی و محمد صفری هم به 
دلیل درگیری با خبرنگار و پرخاشگری به داور و 

ناظربازی به ترتیب سه و دو جلسه محروم شدند.

حدادی و کاظمی به ترکیه نمی روند
حامد حدادی، کاپیتان تیم ملی بسکتبال به همراه 
ارسلان کاظمی به اردوی ترکیه نمی روند. شاگردان 
هاکان دمیر، سرمربی ترکیه ای تیم ملی بسکتبال برای 
حضور موفق در جام جهانی قرار است به ترکیه رفته و 
دوبازی دوستانه با باشگاه های این کشور انجام دهند. 
سپس به لبنان می روند. آنطور که شنیده می شود 
حدادی و کاظمی که مصدوم هستند قادر به همراهی 
تیم ملی نیستند و بنا به صلاحدید سرمربی تیم ملی 
در تهران می مانند تا زیر نظر دکتر صادقی به درمان 
خود بپردازند. تیم ملی روزهای سوم تا 10 شهریور ماه 

در جام جهانی 2023 به میدان می رود.

لغو انتخابات بولینگ و بیلیارد
مجمع انتخابات فدراسیون بولینگ و بیلیارد به دلیل 
ترک اعضا لغو شد. این مجمع برای احراز پست ریاست  
فدراسیون  قرار بود دیروز به ریاست محمد پولادگر، 
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شود 
اما به دلیل ترک جلسه از سوی تعداد زیادی از اعضای 
مجمع، انتخابات برگزار نشد.  گویا اکثر اعضای مجمع 
در اعتراض به تأیید صلاحیت نشدن هاشم اسکندری 

سرپرست فعلی فدراسیون، جلسه را ترک کردند.
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نظر متفاوت پدر و پسر به آینده فرزند شان
سردار در مارسی، سردار در میلان، آزمون در لیگ جزیره، پیشنهاد نجومی از لیگ عربستان برای سردار و…!

این روزها خبرهای متفاوتی درباره تیم بعدی سردار آزمون در رسانه ها منتشر می شود اما تا امروز هیچ چیز قطعی نیست 
و حتی احتمال ماندن آزمون در لورکوزن شاید بیشتر از قبل باشد. آزمون چند ماه دیگر صاحب فرزند می شود و همین 

مسأله او را با تردیدهایی درخصوص انتخاب تیم مواجه کرده است. این روزها اولویت سردار بازی کردن نیست و به آرامش 
خانواده اش فکر می کند و به همین دلیل شاید در آلمان بماند و این فصل را هم در لورکوزن بگذراند.

پدر سردار که مشورت اصلی را به او می دهد و مهم ترین نقش را در انتخاب تیم بعدی پسرش دارد معتقد است که سردار باید 
به تیمی برود که دقایق بیشتری بازی کند اما خود سردار به دلیل فرزندی که در راه است، تردید دارد که در آرامش آلمان 

بماند یا برای اینکه فرصت بازی بیشتر پیدا کند راهی تیم جدیدی شود.

 عبادی پور در ارومیه
 آماده می شود

میـــلاد عبادی پـــور دریافت کننـــده ملی پـــوش 
والیبـــال، این روزها در ارومیه ســـفت و ســـخت 
تمریـــن می کنـــد. او کـــه امســـال، قیـــد لیـــگ 
ملت هـــا را زد، بـــرای برگشـــت بـــه تیـــم آمـــاده 
می شـــود. هرچند خیلی ها بـــه او بابت غیبتش 
در تیـــم ملی انتقاد کردند. اما عبدالرضا علیزاده 
لیبروی ســـابق تیم ملـــی که میلاد فعـــلاً با او در 
شـــهرش تمرین می کند، می گوید: »ســـاق پای 
میـــلاد در ایتالیـــا مصدوم شـــده بـــود و یک ماه 
آنجا مـــداوا کرد و وزنـــه می زد. بـــه همین خاطر 
نمی توانســـت بـــه تیـــم ملـــی در لیـــگ ملت ها 
کمک کند. او در هفته 10 جلسه تمرین سنگین 
انجام می دهـــد و حدوداً 20 کیلو هـــم کم کرده. 
میـــلاد برای کمـــک به تیـــم در قهرمانی آســـیا و 

بازی های آســـیایی آماده اســـت.«

 امباپه در  پاری سن ژرمن
 ماندنی شد

باز هم ســر رئــال مادریــد بــی کلاه ماند؛ 
کیلیان امباپه ســتاره فرانســوی پاریســن 
ژرمــن بــا حضــور در ویدیــوی رونمایــی 
پیراهــن دوم پــی اس جــی، بــاز هــم در 

پاریس ماندنی شد.
این درحالی است که قبل از این، شایعات 
زیادی مبنی بر جدایی این ستاره فرانسوی 
و انتقــال بــه رئــال مادریــد به گــوش می 
رســید، حتــی همیــن چندهفتــه پیــش 
امباپــه اعــلام کــرده بــود که فصــل قبل 
آخرین همکاری او با پی اس جی خواهد 
بود اما حالا با پوشیدن پیراهن 7 پاریسن 
ژرمن در ویدیوی رونمایی، آب پاکی را روی 
دست کهکشانی ها ریخت تا حداقل یک 

فصل دیگر در پاریس ماندنی شود.

شیوه برگزاری فوتبال جام 
باشگاه های آسیا تغییر کرد

شاگردان مرضیه جعفری،رکورددار قهرمانی لیگ 
برتر فوتبال زنان برای شرکت در جام باشگاه های 
آسیا تمرینات را بدون ملی پوشان آغاز کردند.آنها 
که به عنوان اولین باشــگاه مجوز حرفه ای آسیا را 
دریافــت کردند ،تمام عزم خود را جزم کرده اند تا 
بتوانند این باردرآسیا به قهرمانی برسند.سرمربی 
تیم بم می گوید:» 90 درصد بازیکنانم را به واسطه 
قراردادهای دوســاله حفظ کردیم.برای آســیا هم 
بازیکن خارجــی نیز به جمع تیم مــان اضافه می 
کنیــم.« او همچنین از اعزام تیم بــم به تاریخ 15 
آبان خبرمی دهد:»هنوز میزبان مشــخص نشده 
و اینکه جام آســیا دیگر بصــورت منطقه ای برگزار 
نمــی شــود .آنطورهم که شــنیده ام تیــم هایی از 
اســترالیا،تایلند و ژاپــن شــرکت مــی کنند.پــس 

مشخص است کیفیت بازی ها بالا خواهد بود.«

 سال قبل 
برای تیم 

 سریک 
7 میلیارد 

هزینه کردم 
 و امسال

  14 میلیارد 
می شد

انتقاد به انتصابات فله ای سرپرست جدید در دوومیدانی

مهره چینی برای مجمع یا تولد مادر ورزش ها؟

گپ

مهری رنجبر
روزنامه نگار

ســـال ها بـــود بـــا والیبـــال کاری 
نداشـــت؛ درســـت از وقتـــی پای 
پســـرش ســـردار، به فوتبال اروپا 
باز شـــد. پارســـال اما با تیمداری 
تیم دختران سریک در لیگ برتر 
دوباره بین والیبالی ها برگشـــت 
امـــا باز هـــم رفت، دلخـــور رفت. 
خلیـــل آزمـــون را چند مـــاه بعد 
در گنبـــد و بیـــن پیشکســـوتان 
والیبـــال دیدیـــم؛ آرام و خـــوش 
برخـــورد. صحبت هایمـــان بـــا او 
از والیبـــال ســـریک گل انداخت 
تا به ســـردار و فوتبالش رســـید و 

تیم ملـــی فوتبال.
 

سرمایه گذاری شما روی تیم 
والیبال زنان خیلی خوب بود 
و روی دختران گنبدی خیلی 

تأثیر مثبت داشت.
ما ۵ هزار تماشـــاگر زن در ســـالن 
داشـــتیم، 5 هـــزار نفر تماشـــاگر 
را چطـــور می توانـــی بـــه ســـالن 
بیـــاوری؟ در حالی که بـــرای بازی 
تیم مـــردان ســـالن پر نمی شـــد. 
ما اســـتعدادهای خـــوب را جمع 
کردیـــم، امـــا نمی خواســـتند. ما 
سختی زیادی کشـــیدیم، با وجود 
هزینه هـــای زیـــاد مـــن و ســـردار 
ن  ســـیو ا ر فد  . یـــم کرد تحمـــل 
می توانســـت بـــه ما کمـــک کند. 
ما نمی خواســـتیم تیم مـــان را بالا 
بکشـــند و برنده شـــویم؛ ما فقط 
می خواستیم روز مســـابقه را یک 
روز تغییر دهنـــد، همین. ما توقع 
زیادی از فدراســـیون نداشـــتیم. 
من از این ناراحتم که فدراسیون 
می گفـــت بـــرای تغییـــر روز بازی 
خودتـــان با پیـــکان مذاکره کنید. 
مگر قبـــول می کـــرد؟ وقتـــی آنها 
می دانســـتند مـــا مصـــدوم داریم 
و خســـته بودیـــم، مگـــر قبـــول 
می کردنـــد روز مســـابقه عـــوض 
شـــود؟ به همیـــن دلیل مـــا عمراً 

تیمـــداری نمی کنیـــم.
چرا؟ حیف نیست؟

چـــه کار کنم؟ هیچ کســـی کمک 
نمی کنـــد، مـــن و ســـردار تـــک و 
تنهـــا. تنها ۷ میلیارد هزینه تیم ما 
در فصل قبل شـــد. من سال قبل 
7 میلیـــارد هزینه کردم و امســـال 
14 میلیـــارد می شـــد. بازیکنی که 
ســـال قبل قراردادش 200 میلیون 
بـــود، امســـال بایـــد 400 میلیون 
بدهیم. حـــالا خبر لیـــگ مردان 
را می شـــنویم کـــه چنـــد بازیکـــن 
بـــا هـــم یکـــی شـــده اند و بـــرای 

خودشـــان قیمـــت گذاشـــته اند، 
هـــزار آمـــل بـــا آن کارخانـــه بزرگ 
در حـــال انحلال اســـت، بـــا این 
وضعیـــت من چـــه کار کنـــم؟ من 
کـــه از جیب شـــخصی هزینه های 
تیـــم را تأمیـــن می کنـــم. گل گهر 
ســـیرجان می توانـــد خـــرج همه 
ایـــران را بدهـــد، امـــا تیمـــداری 
نمی کند. برای ما خیلی ســـنگین 
تمام می شـــود. اگر 7میلیارد سال 
قبل را داشـــتم مشکلی نبود، ولی 
مطمئنم این 7 میلیارد امسال 14 
میلیارد می شـــود. من آن را از کجا 

تأمیـــن کنم؟
علاقه خانواده ها به والیبال 

باعث نمی شود شما و سردار 
برای تیمداری در فصل جدید 

تجدیدنظر کنید؟
مـــا تیمـــداری کنیـــم، هزینه ها را 
چـــه کنیم؟ هیچ کســـی تیمداری 
نمی کند. وقتی رئیـــس ورزش ما 
یـــک خســـته نباشـــید نمی گوید، 

چه انتظاری اســـت؟
حالا تنها مشکل هزینه است؟

مشـــکل، هم هزینه اســـت و هم 
دیگـــر انگیزه تیمـــداری نداریم.

چرا شما در تیم دختران 
سرمایه گذاری کردید، چرا 

مردان نه؟ چرا والیبال و 
فوتبال نه؟

ایـــن  اســـت.  عجیبـــی  ســـؤال 
خواســـته ســـردار بـــود. او از من 
خواســـت کار را انجـــام دهـــم و 
مدیریـــت هـــم بـــا بـــرادرم طاهر 
بـــود. ما هم قبول کردیم. ســـردار 
خبر نداشـــت، حتـــی از هزینه ها 
بی اطلاع بـــود. اصلاً بـــه مادیات 
اهمیـــت نمـــی داد. طـــرز رفتـــار 
برای بیـــرون کردن من از ســـالن 
هم درســـت نبود، حراســـت اصلاً 
کاری نداشـــت. حراســـت گفـــت 
مشـــکلی نیســـت. اگـــر قـــرار بـــه 
فیلمبـــرداری بـــود، خـــب همـــه 
 ، ند می شـــد ن  ز ن  ا ر ا فیلمبـــرد
بهتـــر نبـــود؟ همـــه مـــرد بودند، 
مـــرا هـــم دعـــوت کردنـــد، خب 
آن بـــالا می نشســـتم، مگـــر چـــه 
می شـــد؟ ما تیم دختـــران را مثل 
خانـــواده خودمان می دانســـتیم 
و حتی کوچکترین مشـــکلی هم 
پیش نیامـــد. البته خـــود بچه ها 
هم خـــوب بودند و هم مـــا اجازه 
ندادیم حاشـــیه پیش بیاید. من 
در عمر ورزشـــی ام تا به حال مثل 
این تیم ندیدم. ما 15 ســـال لیگ 
برتر بودیـــم، مگر می شـــود تیمی 
اعصـــاب خردکـــن نباشـــد، اما ما 
چنیـــن چیزی نداشـــتیم، بچه ها 
حتی بین خودشـــان هم حاشیه 
نداشـــتند و بـــا هم رفیـــق بودند.

شما مربی والیبال بودید؛ 
چطور سردار فوتبالیست شد؟

سردار وقتی 8 ســـاله بود، راهش 
را انتخـــاب کـــرد و می دانســـتیم 
فوتبالیســـت می شـــود، من هیچ 
وقت او را سمت والیبال نیاوردم. 
او حتـــی در گل گهر هم همیشـــه 
کنـــار مـــا بـــود، ســـردار 10 ســـاله 
بـــه تیـــم ملـــی دعـــوت شـــد، اما 
گریـــزی هـــم بـــه والیبـــال می زد 
و بعضـــی مواقـــع هم تیغـــی بازی 
می کـــرد. ســـردار 11-12ســـاله در 
همه رده هـــای تیم ملی بـــود، اما 
13 ســـاله که بود بـــه خاطر تأخیر 
یک هفتـــه ای خط خـــورد آن هم 
نامه دست ما نرســـید، بهانه شد 
و او را خط زدنـــد. ما هم اعتراض 
کردیـــم امـــا فایـــده نداشـــت. آن 
موقع هـــم من تشـــویقش نکردم 
بـــازی  والیبـــال  خـــودش  امـــا 
می کـــرد. او حـــالا هـــم می توانـــد 
در لیـــگ برتـــر والیبال بـــازی کند 
چـــرا که هم پـــرش خوبـــی دارد و 

هم فکـــر خوب.
یعنی والیبال در خونش است.

دقیقاً. او هر وقـــت برای مرخصی 
می آیـــد با تیـــم لیگ برتـــری بازی 
می کند. باهوش اســـت، ســـردار 
می توانســـت والیبـــال بـــازی کند 
اما بـــه پای فوتبالش نمی رســـید. 

فوتبال او خاص اســـت.
قرارداد روبین کازان بیشتر بود 

که سردار به توافق رسید؟
قراردادش یـــک میلیـــارد بود. به 
همین خاطر رفتیـــم. البته دلیل 
توافق بـــا روبین کازان پـــول نبود. 
شـــرایط تیم را دیدم که اروپا بازی 
می کـــرد و البته مبلغ قـــرارداد هم 

خوب بود، او ماندگار شـــد.
سردار همزمان با پیشنهاد 
لورکوزن از تیم دیگری هم 

پیشنهاد داشت، چرا به تیم 
دیگر نرفت؟

اجازه ندادند. لورکـــوزن اول پول 
7 میلیـــون دلاری می خواســـت، 
حتـــی موافقـــت هـــم شـــده بود. 
ســـردار قبل از لورکـــوزن تصویری 
بـــا مورینیو صحبـــت کـــرده بود، 
بـــا لیـــون مذاکـــره کـــرد و خیلی 

دیگر. تیم هـــای 
سردار در لورکوزن خیلی 

فرصت بازی پیدا نمی کند، اما 
اگر به مارسی می رفت یا لیون 
یا تیم دیگری چه بسا بازیکن 

فیکس تیم می شد.
البتـــه حالا بـــازی بیشـــتری به او 
می رســـد. اما اوایل هم تـــازه وارد 
تیـــم بود و هـــم مصـــدوم و کرونا 
گرفـــت. آنجـــا پروســـه ماشـــینی 
است، کســـی مریض شـــود طبق 
روال پیـــش می رود و دو، ســـه ماه 
طول می کشـــد، وقتی دو، سه ماه 
در تیم نباشـــی و بـــازی نکنی هم 

افـــت می کنی.

برنامه جدید سردار چیست؟
به نظـــرم صددرصـــد باید تیمش 

. کند تغییر 
پیشنهاد دارد؟

یـــر  مد  . یـــم بگو نـــم  ا نمی تو
فنرباغچه بـــرای مذاکره و قرارداد 
بـــه آلمـــان آمـــد. وقتی باشـــگاه 
مطلع شـــد، ســـه مـــاه به ســـردار 
بـــازی نـــداد. طبق قانـــون چون 
ســـردار با لورکوزن قـــرارداد دارد، 
نبایـــد بـــا تیـــم دیگـــری مذاکره 
کند. ولی مـــا هـــر کاری می کنیم 
بـــرود.  از لورکـــوزن  تـــا ســـردار 
لورکـــوزن تیـــم خـــوب و قـــدری 
اســـت امـــا تفکـــر تجـــاری دارد، 
جـــوان  بازیکـــن  وقتـــی  یعنـــی 
خوبـــی دارنـــد، بابـــت فـــروش، 
روی او ســـرمایه گذاری می کنند و 
حتی بـــه آن بازیکن بهـــای زیادی 
می دهنـــد. ســـردار هم قـــرارداد 
5 ســـاله دارد و می داننـــد آنجـــا 

می مانـــد.
به نظر شما اگر سردار به تیمی 

از لیگ انگلیس مثل تاتنهام 
برود، چطور می شود؟

ســـبک بازی و استایل ســـردار به 
تیم هـــای انگلیســـی می خـــورد، 
لورکـــوزن را انتخـــاب کـــرد چون 
مربی تیم ســـردار را می خواست. 
این خیلی مهم اســـت که مربی و 
رئیس باشگاه بازیکن را بخواهد. 
اگر بـــا پیشـــنهاد ایجنت باشـــد، 
تحمیـــل  باشـــگاه  بـــه  بازیکـــن 
می شـــود. ایـــن خیلی بد اســـت. 
مـــن همیشـــه دلم می خواســـت 
تیم ســـردار را بخواهـــد، نه اینکه 
ما دنبـــال تیم باشـــیم. به همین 
دلیـــل ســـردار لورکـــوزن را قبول 

. کرد
اگر سردار به تیم انگلیسی 
می رفت، برایش بهتر نبود؟

صددرصـــد ولـــی آینـــده ورزشـــی 
هیچ ورزشـــکاری تضمین نیست 
و مهم تـــلاش و تمرینـــات جدی 
اســـت کـــه بازیکـــن بایـــد بکند. 
ولـــی باشـــگاه اورتـــون ســـردار را 
می خواســـت. لیورپول هم یکی، 
دو باری پیشـــنهاد داده بود، حتی 
از بارســـلون هـــم آمدنـــد بـــازی 
ســـردار را دیدند امـــا لیون خیلی 
اصرار داشـــت ولی چون باشـــگاه 
پـــول کمتـــری مـــی داد،  زنیـــت 

موافقـــت نکرد.
 به نظر شما تیم ملی با سردار 
این بار می تواند قهرمان شود؟

مـــن نمی دانـــم چـــرا هـــر مربـــی 
می آیـــد سیســـتم بـــازی را دفاعی 
می چینـــد. ســـردار مهاجـــم، بـــه 
جـــای حملـــه بایـــد دفـــاع کنـــد. 
همیشـــه می ترســـیم، امـــا وقتـــی 
جهانـــی  جـــام  در  ولـــز  جلـــوی 
نترســـیدیم، برنـــده شـــدیم. کار 

ســـردار دفـــاع نیســـت، حملـــه 
اســـت.

قرعه تیم را چطور می بینید؟
تیم قرعـــه خوبـــی دارد، مهم 
ایـــن اســـت کـــه تیـــم در یک 
چهـــارم احتمالاً حریـــف کره 
بـــا  بایـــد  بچه هـــا  می شـــود، 
دقـــت بیشـــتری بـــازی کنند. 
معمولاً در ایـــن مواقع حواس 
بچه هـــای مـــا پـــرت می شـــود 
در حالی کـــه باید هوشـــیار تر 
باشـــند. حتی تیم جوانان هم 
دور مقدماتی را خوب شـــروع 
کرد و بـــالا آمد امـــا در مرحله 
یک چهـــارم عوض می شـــوند. 
تیـــم جوانـــان اکبـــر محمدی 
مقابل کـــره با یـــک گل از هم 
پاشـــید. تیم دقیقـــه 20 با یک 
گلی کـــه کـــره زد، همـــه گریه 
کردند، انـــگار برایشـــان همه 

چیز تمـــام شـــد. ایـــن قضیه 
همیشـــه پایدار است، یعنی با 
یک گلی کـــه حریـــف می زند، 

به ته خـــط می رســـند.
به نظر شما سردار بازیکن 

کلیدی است؛ تیم ملی 
با قلعه نویی شانس دارد 
طلسم 52 سال قهرمان 

نشدن را بشکند؟
هرمربـــی نترســـی کـــه تیم 
را بچینـــد، برنـــده می شـــود. 
بازیکنـــان ما کیفیـــت بالایی 
دارنـــد، اگـــر مربـــی بـــه آنها 
ی  ی هـــا ز با هـــد  د زه  جـــا ا
خودشـــان را انجـــام دهند، 
شک نکنید نتیجه می گیرد. 
قلعه نویـــی  حـــال  هـــر  بـــه 
مربـــی ایرانی اســـت و خوب 
می دانـــد بازیکنـــان چطـــور 
هســـتند. تیم قوی داریم اما 

نمی دانـــم در آخرین مرحله 
چه اتفاقی می افتـــد که ورق 

برمی گـــردد.
به نظر شما سردار بازیکن 
کلیدی است ، تیم ملی  با 

قلعه نویی شانس دارد 
طلسم 52 سال قهرمان 

نشدن را بشکند؟
هرمربـــی نترســـی کـــه تیـــم را 
بچیند برنده می شود. بازیکنان 
مـــا کیفیت بالایـــی دارنـــد، اگر 
مربی بـــه آنها اجـــازه دهد بازی 
های خودشـــان را انجام دهند، 
شـــک نکنید نتیجه مـــی گیرد. 
بـــه هرحـــال قلعه نویـــی مربی 
ایرانی اســـت و خوب مـــی داند 
بازیکنـــان چطورهســـتند. تیم 
قـــوی داریـــم امـــا نمـــی دانـــم 
درآخریـــن مرحلـــه چـــه اتفاقی 
می افتد کـــه ورق برمـــی گردد.

خلیل آزمون: دیگر محال است در والیبال تیمداری کنیم

سردار حالا هم می تواند در لیگ والیبال بازی کند
 تفکر باشگاه لورکوزن تجاری است / سبک بازی سردار به فوتبال انگلیس می خورد

گروه ورزشـــی/  این روزها انتصابات فله ای 
در دوومیدانـــی انتقادات زیـــادی را متوجه 
افشین داوری، سرپرست فدراسیون کرده 
اســـت. بعضی هـــا کار او را تخلف می دانند، 
چراکه او سرپرســـت فدراســـیون اســـت و 
بـــدون اجازه هیأت رئیســـه، حـــق انتخاب 
رئیـــس کمیته هـــا، سرپرســـت هیأت هـــا 
و امضـــای حکـــم را نـــدارد. بعضی هـــا هـــم 
معتقدند افشـــین داوری که سابقه ریاست 
در فدراســـیون دوومیدانـــی دارد، با گرفتن 

حکم سرپرســـتی از همـــان اول علاقه اش 
بـــرای حضـــور در انتخابـــات ریاســـت  را 
فدراســـیون پنهـــان نکـــرده، بنابراین همه 
انتصابات را بـــه چیدمان او، بـــرای مجمع 
انتخابات و جمـــع آوری آرا می دانند و بس. 
هر چند یکـــی از مربیان دوومیدانی این کار 
را خلاف نمی داند:»شـــاید با تعیین اعضای 
کمیته هـــای مختلـــف، زمینـــه مشـــورت 
در کارهـــای فنـــی فراهـــم شـــود تـــا جلوی 
اشـــتباهات را بگیرند. ایـــن جریان معمول 

در کارهـــای فنـــی بوده اســـت، در حالی که 
فدراســـیون قبلی و قبل تر، تفکر دیگری را 
جـــا انداخته انـــد یعنی بدون حضـــور افراد 
فنی، تصمیم گیرنـــدگان را محدود کردند، 
امـــا حـــالا داوری پای افـــراد فنی را وســـط 
کشـــیده اســـت تـــا خـــرد جمعـــی تصمیم 
بگیـــرد.« امـــا افشـــین داوری، سرپرســـت 
فدراســـیون دوومیدانی انتقـــادات را قبول 
نـــدارد و می گوید:»ایـــن منتقـــدان نـــگاه 
کاســـبکارانه دارند. ما همـــه قهرمانان را به 

میـــدان آورده ایم و برایشـــان حکـــم زده ایم 
بـــدون اینکه حقوقی بگیرنـــد. کمیته های 
تخصصی مثل کمیته مالی نیســـتند و تنها 
برای هدفگذاری، برنامه ریزی و شناســـایی 
استعدادهای دوومیدانی آمده اند و بس.«
 او معتقد است به رأی آنهایی که برایشان 
حکم زده است چشم ندارد و می گوید:»مثلاً 
فروتن نیا چه رأیی می تواند در مجمع به من 
بدهد؟ مهدی جلودار زاده هم سرپرست 
هیأت است، از کجا معلوم که او در مجمع 
انتخابات  فکر  به  من  باشد؟  انتخابات 
نیستم و این انتصابات هم در انتخابات 
تعیین کننده نیست و کمیسیون ها اعضای 
مجمع را انتخاب می کنند. نماینده ارگان ها 
یاد  ما  منتقدان  ندارد.  ربطی  ما  به  هم 

گرفته اند آرا را خرید و فروش کنند. آنها 
افراد بی ربط را وارد دوومیدانی کرده اند. 
از طرف دیگر هیچ کمیته ای بجز آموزش 
فعال نبود و ما برای انتخاب اعضای کمیته ها 
شرط گذاشتیم. ما مدیر فنی را به هادی 
انتخاب  به  که  کسی  سپردیم.  سپهرزاد 
او اعتراض دارد باید حساب و کتاب کند 
از  ما  وقتی  بداند.  را  سپهرزاد  سابقه  و 
متخصصان در دوومیدانی استفاده نکنیم، 
ج  خر دیگری  جای  در  را  علمشان  آنها 
می کنند، همان طور که حالا تعداد زیادی 
از دوومیدانی کاران در فوتبال و رشته های 
دیگر کار می کنند. از طرفی ما با انتخاب 
سرآمدان سابق دوومیدانی قصد داشتیم 

درصد خطا کمتر شود. «


